



Dear Valued Supplier,

We are pleased to announce that we have designed a new Early Payment Programme in partnership with C2FO, a global leader in working capital solutions, to provide a secure online platform that enables you to receive early payment on your Adeo Services invoices. You have the choice to decide for which invoices you want to get paid earlier, or you can also opt for automated acceleration for all of your invoices.

This programme will offer you competitive rates and other benefits generating more added value. Once you made the early payment request, the early payment will be initiated on the next immediate payment run. You will receive, about one day later, your early payment for Adeo Services invoices using your current payment method.

Our Early Payment Programme is simple and has many advantages:

- Access to cash flow whenever you need it
- Lower cost than traditional sources of funding
- No changes to existing payment terms
- No maintenance fees and no paperwork to complete

Adeo fully understands that your working capital requirements are dynamic in nature and timely availability of cash can be a great advantage in several day-to-day business situations.

We strongly believe that this new initiative should help us build trust and stronger relationships with you.

To learn more about the programme and activate your account, please visit Adeo.c2fo.com. Should you have further questions, please do not hesitate to contact your Adeo contacts or the C2FO Team.

[PIERRICK DURAND](#)
Global Sourcing Leader
Adeo Services

Support

Adeo@c2fo.com | +33 805 22 31 65 | Adeo.c2fo.com



尊敬的供应商：

我们很高兴地宣布，我们与全球领先的营运资金管理平台 C2FO 启动合作，为您带来全新的提前付款项目。通过 C2FO 安全的在线平台，您可以对 Adeo Services 发票申请提前付款。您可以自行选择需要提前付款的发票，或者就所有发票设置自动提前付款申请。

该项目将为您带来更有竞争力的利率以及更具价值的优势。一旦您的利率被接受，我们将在下一个付款日提前付款给您。在不改变现有支付方式的情况下，您次日即可收到账款。

我们的提前付款项目更便捷更具优势：

- 在您需要的时候随时获取资金
- 比传统的融资方式成本更低
- 不改变现有的支付条款
- 没有额外费用和文书工作

Adeo 非常了解您对营运资金的动态需求，在各种日常业务中能够及时获取现金将是一个重要的优势。

我们坚信，这个新项目将有助于我们之间建立信任和更牢固的关系。

了解项目详情并且激活您的账户，敬请访问 Adeo.c2fochina.cn。如果您有任何问题，请随时联系您的 Adeo 联系人或 C2FO 团队。



C2FO 微信公众号

[PIERRICK DURAND](#)

全球采购负责人

Adeo Services

Support

Adeo@c2fo.com | + +86 400 630 8341 | Adeo.c2fochina.cn